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Samlesak for spørsmål

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 15.03.2022:

Behandling:
1. Stangeland foreslo oversendelsesforslag til hovedutvalg helse og omsorg og hovedutvalg oppvekst
og kultur vedrørende oppgradering av Karmøyhallen.
Bringedal foreslo:
Tas opp som sak.
Enstemmig vedtatt tatt opp som sak.
Stangelands oversendelsesforslag:

· Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne oppfatter universelt utformede garderober i
Karmøyhallen som for små og trange og ber derfor kommunen om å se på alternative
løsninger for bedre å ivareta funksjonene for mennesker med nedsatt funksjonsevne.

· Rådet ønsker at kommunen vurderer utbygging av hallen retning øst for å se på muligheter
for basseng med temperatur minimum 34 grader, dette til bruk til terapi.

I tillegg ønskes det vurdert mulighet for et eget basseng som et tilbud til de minste barna i
kommunen.
Enstemmig vedtatt oversendt hovedutvalg helse og omsorg, hovedutvalg oppvekst og kultur og
rådmannen.

2. Trifan viste til at det vil komme mange flyktninger fra Ukraina både nå og senere som vil trenge
hjelp.
Råd for mennesker med nedsatt funsksjonsevne ønsker å sende et signal om at rådet vil bidra hvis de
kan.
Oversendes rådmannen og ordfører.
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